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§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkestål hälsade alla välkomna till samman-

trädet. 

 

§2  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkestål och 

Yvonne Zettergren. Protokollet justeras elektroniskt och under-

tecknas vid nästa sammanträde den 9 juni 2015. 

 

§5 

Studiebesök på Träffpunkten Lilla Alby i Sundbyberg. En-

hetschef Karin Ankarudd förevisar och berättar om verk-

samheten.  

Rådet möttes upp av enhetschef Karin Ankarudd och Ylva Thyr 

Nordlund. Studiebesöket var väl förberett och presentationen 

genomfördes på ett mycket bra och professionellt sätt. 

 

Presentationen inleddes med en bakgrundsinformation om de två 

mötesplatser som finns i Sundbyberg, dels Träffpunkten Lilla 

Alby och dels Träffpunkten Hallonbergen. En flytt av Träffpunk-

ten Lilla Alby kommer att ske till sommaren och ny adress blir 

Vasagatan 9. Träffpunkten Hallonbergen stängs. Förutom Träff-

punkterna innehåller verksamheten ledsagning, avlösning, vär-

dinnetjänst, Fixar Malte och frivillig verksamhet.  

 

Hela presentationen av verksamheten visades i ett powerpoint 

program och dialogen fördes löpande till de bilder som visades. 

Presentationen och ett veckoprogram läggs som bilagor till detta 

protokoll. 

 

Vidare informerades om Sickla hälsocenter som också är värt ett 

studiebesök. De har ett projekt som heter ”Aldrig försent pro-

jektet 90+” med inriktning mot män.  

 

Presentationen avslutades med en rundvandring i lokalerna. 
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§6 

Rapporter 

Rapporter från förvaltningen 

Gunilla Davidsson hade anmält förhinder till dagens samman-

träde i rådet. Inga rapporter lämnades från förvaltningen. 

 

Statistikuppgifter och lediga platser inom äldreomsorgens boen-

deformer i Rinkeby-Kista. 

Ingen statistik rapporterades. 

 

§7 

Ärenden till nästa nämndsammanträde. 

Ordföranden gick igenom föredragningslistan och lyfte ett inrikt-

ningsärende om ny lokalisering för Rinkeby vård- och omsorgs-

boende samt ny gruppbostad (LSS) – Rinkeby allé. Fastigheten i 

vilken Rinkeby vård- och omsorgsboende nu är inrymt har ett 

stort och eftersatt underhåll och fastighetsägaren, Familjebostäder 

AB, avser att bygga om och rusta upp fastigheten för annan an-

vändning. Heldygnsomsorgen behöver därför flytta till alternativa 

lokaler. Ordförande kunde konstatera att detta kommer att inne-

bära en merkostnad för förvaltningen. 

 

§8 

Lokalfrågor för öppna mötesplatser. 

Se rapport från förvaltningen ovan. 

Rådet ska under maj titta på två lokaler för den Öppna verksam-

heten, dels lokalen på Oslogatan 16 i Husby, den 16 maj och dels 

lokaler belägna på Sibeliusgången 20 A i Akalla, den 22 maj.  

 

§9 

Aktuella frågor från rådet. 

Sivert framförde ett önskemål om att förvaltningen snarast till-

skriver skolorna i stadsdelen frågan om möjligheter för pension-

ärer att få äta lunch tillsammans med barnen i skolmatsalarna. 

Rådet ser gärna att detta kan komma igång till hösten 2015. 

 

Sivert informerade vidare från ett informationsmöte om den nya 

sjukvården som han och Irene var inbjudna till. Efterföljande 

diskussion var den största behållningen från mötet. Bland annat 

diskuterades frågor om minskade vårdplatser trots utbyggnad av 

Nya Karolinska sjukhuset, utskrivning av patienter, demensvård 

och samverkan mellan landsting och kommun. Ett nytt möte 

kommer att hållas under hösten för att diskutera samverkan. 

 

Sievert och Kerstin Illervik informerade från ett positivt mötet 

med polisen, den 22 april, med anledning av bildandet av ett Se-

niorråd inom Järva. Frågor om hur man kan skydda sig från att 
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bli utsatt för olika typer av brott togs upp och informativa bro-

schyrer delades ut, vilka förevisades vid detta möte.  

 

PRO har medlemsmöte i Husby 27 maj och besöks då av äldre-

borgarrådet Clara Lindblom. 

 

§10 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum tisdagen den 9 juni kl. 13:00 på 

stadsdelsförvaltningen.  

 

§11 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkestål tackade alla och avslutade mötet.  

 

 

 

                          ________________ 


